
Pani Justyna Żalek: „Proszę o przedstawienie zestawienia poręczeń oraz dotacji 

udzielonych szpitalom podległym samorządowi województwa od roku 2014 do chwili 

obecnej. 

Ponadto: w budżecie nie było nic na temat psychiatrii dziecięcej. Jakie są plany 

dotyczące tej dziedziny? Czy będą podejmowane jakiekolwiek działania? Czy mamy 

już nowego specjalistę psychiatrii dziecięcej w Szpitalu w Choroszczy? Jaki jest plan 

działania w kwestii odbudowania psychiatrii dziecięcej w województwie podlaskim?” 

 


